

Resolutions of Board Meeting

The Board of Directors of OQ Base Industries (SFZ) S.A.O.G (the "**Company**") held its meeting on 17 September 2026, during which it:

1- Approved the audited financial statements for the first half ended 30 June 2026:

The Board of Directors has approved the audited financial statements for the six month period ended 30 June 2026, which will be made available on MSX page and the Company website.

2- Approved the date of Ordinary General Meeting ("OGM"):

Approval of setting 15 October 2026 for the OGM, with the note that the invitation will be published after obtaining approval from the relevant authorities.

3- Proposed the distribution of cash dividend:

A proposal to distribute a cash base dividend of 5.2 Baisa per share to the shareholders of the Company registered with Muscat Clearing and Depositary Company as on the 15 October 2026, based on the audited financial statements for the first half of the financial year ending 31 December 2026. The distribution is subject to the approval by the shareholders at the upcoming OGM.

A further proposal to distribute a cash performance dividend of 2.6 Baisa per share to the shareholders of the Company registered with Muscat Clearing and Depositary Company as on the 15 October 2026, based on the audited financial statements for the first half of the financial year ending 31 December 2026. The distribution is subject to the approval by the shareholders at the upcoming OGM.

Yours Sincerely,

قرارات مجلس الإدارة

عقد مجلس إدارة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع. ("الشركة") اجتماعاً بتاريخ 17 سبتمبر 2026، وتم خلاله:

1- اعتماد البيانات المالية المدققة للنصف الأول المنتهي في 30 يونيو 2026:

اعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 وسوف يتم إدراجها على صفحة الشركة في بورصة مسقط والموقع الإلكتروني للشركة.

2- الموافقة على تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية:

الموافقة على تحديد 15 أكتوبر 2026 لانعقاد الجمعية العامة العادية، مع الإشارة إلى أنه سيتم نشر الدعوة بعد موافقة الجهات المختصة.

3- اقتراح توزيع الأرباح النقدية:

اقتراح توزيع أرباح نقدية أساسية على مساهمي الشركة المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع بواقع 5.2 ببسة للسهم حتى تاريخ 15 أكتوبر 2026، وفقاً للبيانات المالية المدققة للنصف الأول من السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026. ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة القادم.

كذلك تم اقتراح توزيع أرباح نقدية مرتبطة بالأداء على مساهمي الشركة المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع بواقع 2.6 ببسة للسهم حتى تاريخ 15 أكتوبر 2026، وفقاً للبيانات المالية المدققة للنصف الأول من السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026. ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة القادم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



إحسان الجندل
الرئيس التنفيذي بالإابة
Ihsan Al Jandal

Acting Chief Executive Officer